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Protokół Nr 7 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych odbytego w dniu 

19.10 2012 roku w godzinach 13
10

-15
50 

 

Przewodniczył radny Franas przewodniczący komisji. 

Porządek posiedzenia: 

1. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie. 

2. Analiza finansowa szkół za okres 1.1.2012 do 30.06.2012. 

3. Sprawy bieżące i pod obrady sesji. 

Ad.1. Przewodniczący komisji powitał obecnych i poprosił o przyjęcie zmiany w porządku 

polegającej na zamianie pkt.2 na pkt. 1 a pkt 1 na pkt 2, punkt 3 bez zmian. Radni  

zaakceptowali proponowane zmiany. 

-  radny Franas przewodniczący komisji poprosił o informację dyrektorów szkół pytając 

czy w ramach remontów coś nie zostało zrealizowane. 

- pani Grzegorska dyrektor szkoły w Brudzewicach udzielając odpowiedzi stwierdziła, 

że to co planowano zostało wykonane. Pozostała część środków  przeznaczono na 

nieprzewidziane wydatki, być może będzie konieczna naprawa instalacji przy pompie, 

jeżeli nie to planujemy zakup wykładziny. 

- pani Ciechańska dyrektor szkoły w Dębie wyjaśniła, że w Dębie będą oszczędności 

ponieważ zaplanowano wymianę wykładziny a wykonano naprawę istniejącej podłogi. 

Omówiła przebieg i zakres wykonanych prac. Dodała, że wskazane jest zakupienie 

mebli do oddziału przedszkolnego jeszcze w tym roku. 

- pan Fidelus dyrektor zespołu szkół oznajmił, że szkoła była wizytowana przez 

komisję, omówił zmiany jakie wprowadzono w szkole za urzędowania nowego 

dyrektora, dodał, że planuje zakup mebli do szatni dla oddziału przedszkolnego, 

remonty prowadzone są na bieżąco. Poinformował, że zgłaszał do pani Lasota 

przepalenie drzwiczek od pieca i konieczność ich wymiany. Pani Lasota 

poinformowała, że zgłosi ten fakt wykonawcy, poinformowałem również że rura 

doprowadzająca ciepłą wodę jest nieocieplona i dużo ciepła ucieka niepotrzebnie, 

ponadto zgłaszałem odpadanie płytek na podjeździe. Remonty i poprawki są 

prowadzone codziennie w obiekcie. 

- radny Franas zapytał czy zmieniło się coś w szkole jeśli chodzi o liczbę uczniów. 

- pani Ciechańska oznajmiła, że 1 osoba odeszła i jedna doszła czyli stan bez zmian. 

- pani Grzegorska oznajmiła, że w Brudzewicach jest bez zmian. 

- pan Fidelus dodał, że ubyło dwóch uczniów i obecnie jest 236 uczniów. 

- radny Franas stwierdził, że nie było odpowiedzialnego pracownika, który mógłby 

zreferować sytuację finansową w szkołach za przedmiotowy okres. 

- pan Pisarski przedstawił analizę finansową opracowaną przez panią Bieniek, 

omawiając kolejno poszczególne wydatki. 

- radny Franas przewodniczący komisji zapytał dyrektorów czy budżet w szkołach się 

zamknie.. 

- pani Ciechańska i Grzegorska oznajmiły, że ich budżet powinien się zamknąć. 

- pan Fidelus stwierdził, że obecnie pani Michta jest na trzytygodniowym zwolnieniu i 

nie wie jaka ostatecznie będzie sytuacja z budżetem.. 

- radny Moskwa zapytał o zastępstwo. 

- pan Fidelus zastępuje ją pani  Tokarska stażysta, zatrudniony na czas nieobecności 

pani Michta. 

- pani Ciechańska oznajmiła, że w Dębie była podobna sytuacja. 

Przewodniczący komisji radny Franas podziękował dyrektorom za przybycie i przedstawienie 

informacji. Poruszył zagadnienia dotyczące reorganizacji szkół. Stwierdził, że na posiedzeniu 
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komisji rewizyjnej ponownie poruszono kwestie rozmów i inicjatywy w sprawie podjęcia 

uchwały intencyjnej w sprawie reorganizacji szkół. Chodzi o to aby nauczyciele i rodzice 

zastanowili się nad możliwością utworzenia szkół społecznych. 

- Wójt wyjaśnił, że komisja gospodarcza nie miała w swoim planie wydatków i oświaty 

W tym tygodniu otrzymaliśmy informację o subwencji na rok 2013. Zapoznał radnych 

z przewidywanymi wydatkami na oświatę jakie gmina poniesie w 2013 roku. 

Poinformował dodatkowo, że był w Warszawie na proteście samorządowców gdzie 

złożony został wniosek o zmiany w finansowaniu oświaty, omówił proponowane 

zmiany do ustawy. Odzew ministra oświaty jest pozytywny ale ministerstwo nie 

posiada więcej środków, tylko tyle ile otrzyma od ministra finansów. Sejmowa 

komisja samorządu wyraziła pozytywną opinie co do przedstawionych zmian. 

Jednakże związki zawodowe są przeciwne jakim kolwiek zmianom. 

- radny Franas dodał, że reorganizacja pozwoli sensownie zorganizować szkoły. 

- Wójt stwierdził, że komisja rewizyjna wnioskowała aby podjąć uchwałę intencyjną o 

przeniesieniach klas 4-6 do Poświętnego a jeśli nauczyciele chcą to mogą utworzyć 

stowarzyszenie i prowadzić szkołę w zakresie 1-6. 

- radny Franas poprosił radnych o wyrażenie opinii co do zorganizowania komisji 

wspólnej poświęconej zagadnieniom oświatowym. 

Po krótkiej dyskusji radni opowiedzieli się za zorganizowaniem wspólnej komisji i 

prowadzeniem działań w kierunku rozwiązania problemu oświatowego. Społeczeństwo musi 

widzieć determinację radnych i Wójta zmierzającą do podjęcia gruntownych zmian. 

Przewodniczący komisji wnioskował aby komisja wspólna odbyła się jak najszybciej. 

- Wójt pytał o materiały jakie ma przygotować na komisję. 

- radny Franas przewodniczący komisji oznajmił, że maja to być symulacje określające 

wielkość oszczędności. 

Ad. 2. Przewodniczący komisji poinformował, że obszerną informację przedstawi komendant 

komisariatu na sesji, natomiast na nasze posiedzenie przesłano informację pisemną, kt6órą 

radni otrzymali 

Pytań nie było. 

Ad. 3. Przewodniczący komisji stwierdził, że komisja wnioskuje do Wójta o wniesienie 

poprawek do uchwały w sprawie obwodów głosowania polegających na pozostawieniu 

obecnego obwodu głosowania w Gapininie. Należy uwzględnić sytuację osób starszych, 

nieposiadających możliwości dojazdu, odległość od Poświętnego oraz to, że w większości 

mieszkańcy uczęszczją do zlokalizowanego w Gapininie kościoła. Ponadto zniesienie tego 

obwodu nie poprawi frekwencji a wręcz odwrotnie zmniejszy ją. 

- Wójt omówił proponowane zmiany w budżecie dodając, że gmina została ukarana 

przez urząd marszałkowski za błędy w zamówieniach publicznych. 

- radny Moskwa poruszył kwestie znaku drogowego określającego granice gminy oraz 

województwa ponieważ obecny znak został przesunięty o około 50 m w stronę 

Gapinina. Ponadto poruszył kwestie wykupu gruntów od PKP w Gapininie. 

Po zakończeniu dyskusji i wyczerpaniu zagadnień o godzinie 15
50

 radny Franas 

przewodniczący komisji zamknął posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych. 

Protokołowała 

       Przewodniczący Komisji Oświaty,  

       Kultury, zdrowia i Spraw Socjalnych 

Elżbieta Sobczyk 

        Michał Franas 

 

 


